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V roku 2020 sa na turnajoch nevyskytli žiadne závažné priestupky. Najväčším 

problémom bolo požitie alkoholu rozhodcami na turnajoch, ktoré rozhodovali 

(incidenty boli zatiaľ riešené dohovorom). 

Na konci roka bola vydaná nová verzia pravidiel, ktorá bola preložená a je dostupná 

na stránke sfp.sk. 

V mesiaci marec bude organizovaný seminár pre rozhodcov, kde si prejdeme zmeny 

v pravidlách a všetci rozhodcovia, ktorí budú mať záujem pokračovať ako rozhodcovia 

budú pretestovaní. Záujemcovia o získanie rozhodcovskej licencie budú písať rovnaký 

test. Organizácia semináru bude podliehať aktuálnym epidemickým opatreniam, 

s veľkou pravdepodobnosťou bude prebiehať online. 

Na valné zhromaždenie som podal dva návrhy, jeden rieši požívanie alkoholu 

rozhodcami a druhý upravuje podmienky na rozhodcov pri organizácií turnajov. 


